
Referat
Idrætsmøde / Årsmøde i KROLF 2025

 Torsdag den 13. marts 2025 kl. 10:00
Benløse Skole i samlingssalen. Præstevej 19, 

4100 Ringsted
Deltagere Der var tilmeldt 56 deltagere fordelt på 16 klubber. Der er 31 

stemmeberettigede + 5 fra bestyrelsen.

Forplejning Kaffe og brød samt let frokost med en øl/vand

Poul Stokholm, Skælskør bød velkommen til årsmødet og takkede for 
det store fremmøde.

1. punkt på dagsordenen er ”Valg af dirigent”. 
Poul foreslog René Bøge Lejre fra DAI

1.
Valg af dirigent

René Bøge Lejre fra DAI blev valgt.

René takkede for valget og konstaterede at årsmødet var lovligt 
indvarslet (med 1 måned) ved udsendelse af en mail den 18. januar 
2025.

Valg af stemmetællere: Leif Aagesen, Vig og Bent Højmann, Rødvig

2. 
Årsberetning ved 
formand Poul 
Stokholm Nielsen, 
Skælskør

Poul berettede om Krolfudvalgets aktiviteter i 2024 

Beretningen vedlægges som selvstændigt dokument
”P 2 Beretning årsmøde 2025”

Under gennemgangen af årsberetningen fortalte Poul om hvem der 
var bedst placeret i de forskellige turneringer. Der manglede dog 
oplysninger om kvinderesultaterne til regionsmesterskabet 2024:

1. Maiken Aagesen, Vig
2. Ruth Pedersen, Vig
3. Hanne Arvidsen, Skælskør

I forbindelse med årsberetningen dukkede spørgsmålet op vedr. en 
kugle fra et andet hold. Må man fjerne den fremmede kugle  – ja eller 
nej. Det gav anledning til en del snak. 
René sagde at spørgsmålet skulle udsættes til efter Pouls 
gennemgang af årsberetningen.
 
Beretningen godkendt

René konkluderede, at der ikke er regler for hvordan man håndterer 
en fremmed kugle på spilleområdet. 



Poul tager spørgsmålet med til Landsudvalgets møde torsdag den 20.  
marts

Poul spurgte om der var nogle bemærkninger til anvendelsen af DAI’s 
hjemmeside. 

Bent Højmark, Rødvig fortalte, at han havde prøvet at få lagt 
oplysninger om et stævne ind i kalenderen, men det var ikke 
lykkedes. Det burde være nemmere.

3.
Regnskab 2024 og 
budget 2025
ved kasserer Anker 
Hassing, Slaglille 
Bjernede

Anker uddelte regnskab for 2024 og budget 2025. 
Der er mulighed for at gennemlæse og stille spørgsmål.

Ingen bemærkninger

Regnskab 2024 blev godkendt.  
Udvalget arbejder videre ud fra det fastlagte budget for 2025

4. 
Indkomne forslag 

Poul Stokholm, Skælskør Solskinsmotion havde fremsendt følgende 
forslag:
Turneringsfinalen individuel afholdes om efteråret i stedet for 
foråret.

Poul begrundede den nuværende praksis med, at Landsudvalget 
holder møde om efteråret og på mødet bliver det besluttet hvor 
mange spillere der kan deltage i finalestævnet der holdes det 
efterfølgende år.

Der kom flere spørgsmål til hvorfor man ikke holdt mødet i 
landsudvalget tidligere så finalestævnet kunne holdes om efteråret. 

Poul fortalte, at der var forskellige måder hvorpå de enkelte regioner 
fandt frem til hvilke spillede der skulle deltage i finalestævnet. 

Ellen Jensen, Vetterslev-Høm. Hvorfor kan Landsudvalget ikke holde 
deres mødet tidligere på året.

Erly Pedersen, Ringsted. Hvorfor kan vi ikke beslutte det i vores egen 
region.

Lise Tarnak, Ringsted. Der holdes DM for hold sidst i september 
samme år som vi spiller turneringen. Hvorfor kan man ikke gøre det 
samme når det gælder individuelt.

Maiken Aagesen, Vig. Det er bedre at spille på banerne om efteråret.

Anne Tofte Thomsen, Glumsø. Hvorfor er der ikke ensrettede regler i 
DAI når det gælder afviklingen af turneringer.

Jette Ny Hansen, Holbæk Krolf. Der er flere der gerne vil holde 
finalestævnet om efteråret.



Rene foreslog at der blev holdt en afstemning ved håndsoprækning 
om forslaget:

Turneringsfinalen individuel afholdes om efteråret.
Der var 27 stemmer for. 1 enkelt imod
Forslaget vedtaget

Poul arbejdere videre med at få turneringsfinalen afviklet om efteråret

Aksel Tagmos, Havrebjerg. Foreslog at turneringsfinalen holdes i en 
af de 2 første uger i oktober.

5. 
Valg til Krolf-
udvalget

Udvalgsmedlemmer:
Kim Sørensen, Benløse (modtager genvalg)
Anker Hassing, Slaglille-Bjernede (modtager genvalg)
Poul Stokholm Nielsen, Skælskør Solskinsmotion (modtager genvalg)

Der var ikke andre der ønskede at stille op til udvalget. 
Alle 3 udvalgsmedlemmer er genvalgt.

Suppleant:
Peter Andersen, Holbæk Krolf (modtager ikke genvalg)

Der blev opstillet 2 suppleant kandidater:
Anne Tofte Thomsen, Glumsø
Else , Korsør

Der blev holdt skriftlig afstemning.
Stemmerne blev fordelt sådan:
Anne Tofte Thomsen, Glumsø: 27 stemmer
Else Olesen, Korsør: 6 stemmer

Som suppleant blev følgende valgt:
Anne Tofte Thomsen, Glumsø 

6. 
Krolfturnering 2025

Poul Stokholm, Skælskør gennemgik ”Aktivitetsplan 2025 krolf Region 
Sjælland”. Dokumentet var sendt ud sammen med indbydelsen til 
Krolf årsmødet.

Se også dokumentet:
”P6 og 7 Krolfturnering 2025”

Poul fortalte at invitation og regler til holdturneringen blev sendt ud 
den 15. februar 2025

Anne Tofte Thomsen, Glumsø fortalte at hun ikke havde modtaget 
mailen.
Poul sender den til hende

René fortalte at i DAI er det primært navnet på foreningens formand 
der er registreret. Det er også muligt at få registreret navnet på 
krolfklubbens formand. Oplysningerne skal sendes til Jimmy der vil 
lægge oplysningen ind i systemet.  Herefter sendes mail ud til begge 
personer.



Aksel Tamoes, Havrebjerg fortalte at der indtil nu er mange tilmeldt til 
holdturneringen. Vi bliver over 50 hold.

Bent Højmann, Rødvig. Undre sig over at der ikke er nogen 
tilmeldingsfrist til Finalestævnet den 24. april. 
Poul svarede at der er kvalificeret 40 kvinder og 40 mænd. Man skal 
meldes fra hvis man ikke kan deltage.

Jette Ny Hansen, Holbæk. Kan man komme med som ekstra dommer 
til finalestævnet. 
Poul – ja det kan man godt for der vil være nogle spillere der ikke kan 
være dommere så der er altid brug for nogle ekstra der vil være 
dommere.

7. 
DM 2025 - 2026

Poul Stokholm, Skælskør gennemgik planen for DM i 2025 og 2026

Se dokumentet:
”P6 og 7 Krolfturnering 2025”

I 2025 er DM ugen i Aalborg
I 2026 er DM ugen i Herning

8.
Eventuelt

Jette Ny Hansen, Holbæk. Der mangler at blive afholdt dommerkurser 
på grund af manglende kørepenge.
Erik Winter, Havrebjerg. Det er ikke korrekt. Vi har manglet 
undervisningsmateriale. Det er kommet nu.
Poul Simonsen, Havrebjerg. Der gik over et halvt år inden vi fik 
materialet.

Poul Stokholm, Skælskør. 
Krolfudvalget vil gerne takke Peter Andersen, Holbæk Krolf for hans 
arbejde i krolfudvalget. 

René Bøge Lejre fra DAI takkede for go ro og orden.

Poul Stokholm, Skælskør
Tak til René for at holde god ro og orden. 
Tak til Marianne for at skrive referat.
Tak fordi I kom. 
Efter en kort pause er der frokost.


